

RM121.7 mln shared by 60 winners of Malaysia's largest jackpot

KUCHING: The largest jackpot in Malaysian history of RM121.7 million from Supreme Toto 6/58 was won and shared by over 60 winners on Jan 18.

Among them, six from Selangor and 45 others from Negeri Sembilan walked away with the larger portion of the jackpot amounting to a whopping RM104.77 million, said STM Lottery Sdn Bhd in a statement.

One of the big winners was a 30-year-old entrepreneur from Selangor who won RM34,923,156.10, and a System Play bonus of RM269,168, with this set of winning numbers: 5, 38, 39, 42, 46, 57.

"I got my number inspiration after I returned from an overseas trip just a day before the Saturday draw.

"I had a strong feeling that I would win when the jackpot exceeded RM100 million," he said, while sharing his plan to grow his newfound wealth through investments.

The other five winners from Selangor, comprising a father and sons as well as their two friends, won RM34,923,156.10 with a 'Lucky Pick' ticket.

One of the winners, a 38-year-old restaurant owner, said they were actually new players who tried the game for the very first time.

"We spent RM260 for 130 sets of Lucky Pick numbers. We did not have any expectation but had only wanted to join the bandwagon. We were very

happy to win this jackpot with our first-timer luck."

The 45 winners from Negeri Sembilan, interestingly, won the jackpot through a 'Lot System' invented by a 55-year-old construction contractor.

"I created 60 lots and I asked my friends and co-workers who were interested to chip in to 'purchase' the lots from me and I would come out with the numbers to bet on and also purchase the tickets.

"Through such a play method not only I could bet on a System 11 ticket to improve our winning chances, but it also covered my cost to play and it did not cost a bomb for all of us to win," he said, adding that the set of winning numbers was the result of his own 'secret formula'.

"The winnings amounting to RM34,923,156.10 and a System Play bonus of RM220,240.00 would be split accordingly to the number of lots purchased by his friends and co-workers ranging from 1 lot to 10 lots," he added.

The remaining jackpot totalling RM16.96 million, meanwhile, was shared by 17 winning tickets sold in Selangor, Kuala Lumpur, and Johor through EZ-Bet play method with each ticket striking RM997,804.20.

It is worth mentioning that the new jackpot amount had superseded the RM97.75 million's Supreme Toto 6/58 won in 2022.

史上最高1.21億獎金 60位幸運兒共享

(吉隆坡24日讯) 共有60多名幸运儿在2025年1月18日合共赢走大马史上数额最高的多多积宝奖金，即总值逾1亿2170万令吉的好运多多六合彩(6/58)积宝奖金!

多多博彩文告指出，其中，共有6位以及45位分别来自雪兰莪和森美兰州的幸运儿共享较大份额的奖金，即总值逾1亿零477万令吉。

在诸位大赢家当中，1名来自雪州的30岁企业家通过系统12玩法投注其中奖号码组合——5、38、39、42、46及57，因而赢走总值3492万3156令吉10仙的奖金。由于他是系统12玩法投注，因此也赢得额外奖项，即总值26万9168令吉的奖金。

另外5名来自雪州的赢家，即1位父亲和2位儿子，以及他们的两位友人凭电脑幸运选字玩法，开心共享总值3492万3156令吉10仙的积

宝奖金。

有趣的是，来自森州的45名赢家通过1位55岁的建筑承包商所发明的“份额投注系统”，幸运击中积宝奖项，开心共享部分奖金。

由于他们是以系统玩法投注，因此除了总值3492万3156令吉10仙的积宝奖金之外，他们也赢得额外奖项，即总值22万零240令吉的奖金。

剩余的总值逾1696万令吉的积宝奖金，则由17张EZ-Bet玩法中奖彩票平分。这些在雪州、吉隆坡和柔佛州售出的中奖彩票各得99万7804令吉20仙的奖金。

值得一提的是，多多博彩曾在2022年派出总值逾9775万令吉的好运多多六合彩(6/58)积宝巨奖，而该公司此次派出的积宝奖金已超越当年的数额，刷新了此游戏所派出的最高奖金数额记录。

奖金	奖金花落地点
3492万3156令吉10仙	雪兰莪
3492万3156令吉10仙	雪兰莪
3492万3156令吉10仙	森美兰
1696万2671令吉40仙	雪兰莪、吉隆坡及柔佛